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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

Venuacht wordt dat klimaatverandering zorgt voor langere droge periodes met als gevolg dat het
groen wat toegepast wordt in onze gemeente wellicht aangepast dient te worden aan de nieuwe
omstandigheden. We zien dit o.a. aan het groen in de centrumring van Roosendaal. Vele planten in
de Taxus hagen zijn inmiddels al venruijderd of staan er nu bruin bij. Dit geeft geen fraai beeld van
onze stad. De groeiomstandigheden waarin deze hagen staan zijn slechter door bijvoorbeeld;
grondverdichting door verkeer, werkzaamheden en vezilting door strooizout. Ook kan in het stedelijk
gebied slechts een beperkt deel van de neerslag in de bodem infiltreren door verharding.

Bewoners aan de Kloosterstraat en Burg. Prinsensingel hebben zich de afgelopen zomer kritisch
uitgesproken over het groen. Zijvinden dat het groen niet bijdraagt aan een leefbare aantrekkelijke
stad. Voor hun maar ook voor de bezoekers van de binnenstad (zie foto's). De Roosendaalse Lijst is
ook deze mening toegedaan, en heeft deze signalen doorgegeven aan het stadskantoor.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen.

1. ls het college het met de Roosendaalse Lijst eens dat op een aantal plaatsen aan de
centrumring de bruine taxushagen en de openliggende gaten geen fraai beeld opleveren? Zo nee,
graag een toelichting.

2. ls er al een plan van aanpak om het groen aan de centrumring te herstellen, dan wel anders ín te
vullen? Zo ja, wanneer kunnen we dit verwachten. Zo nee, graag een toelichting.

3. Zijn er, naast de benoemde centrumring, meer plaatsen in de gemeente Roosendaal waar
droogte van het openbaar groen een probleem is? Graag een toelichting waar deze locaties liggen,
welke acties hierop uitgezet gaan worden en een tijdspad waarbij dit opgelost gaat worden.

4. Hoe wordt er omgegaan met beplanting die uitgevallen is? Graag een toelichting of deze
vervangen wordt of dat er ook gekeken wordt naar alternatieven, in relatie tot het veranderen van het
klimaat.

5. ls de schade van het openbaar groen in de gemeente Roosendaal in te schatten ivm de hoogte
van de inboet en hoe groot is deze schade? Graag een toelichting

6. ls er in de budgetten die voor het openbaar groen beschikbaar zijn voldoende middelen om deze
inboet jaarlijks uit te voeren? Graag een toelichting.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het college het met de Roosendaalse Lijst eens dat op een aantal plaatsen aan de
centrumring de bruine taxushagen en de openliggende gaten geen fraai beeld opleveren? Zo
nee, graag een toelichting.

Ja, daar zijn we het over eens.

2. ls er al een plan van aanpak om het groen aan de centrumring te herstellen, dan wel
anders in te vullen? Zo ja, wanneer kunnen we dit verwachten. Zo nee, graag een toelichting.

Ja, de taxussen worden nog vervangen. We hebben last van de taxus kever; deze wordt eerst
bestreden en dan vervangen we de taxus. Als we het niet voor elkaar krijgen om de taxuskever te
bestrijden moet de complete haag vervangen worden. Daar hebben we nog geen plan voor. Naast de
taxus kever hebben we ook te maken met droogte en met schades ( door heen rijden van auto's)

3. Zijn er, naast de benoemde centrumring, meer plaatsen in de gemeente Roosendaal waar
droogte van het openbaar groen een probleem is? Graag een toelichting waar deze locaties
liggen, welke acties hierop uitgezet gaan worden en een tijdspad waarbij dit opgelost gaat
worden. Nee, jonge beplantlng en jonge bomen geven we water als dat nodig is.

4. Hoe wordt er omgegaan met beplanting die uitgevallen is? Graag een toelichting of deze
vervangen wordt of dat er ook gekeken wordt naar alternatieven, in relatie tot het veranderen
van het klimaat.

Alle beplanting die uitgevallen is wordt vervangen. We houden bij inboet en het vervangen van
beplanting in het project versleten groen altijd rekening met externe factoren. Dit geldt ook voor alle
projecten binnen de beheerkalender. Slecht groeiende beplanting, vanwege droogte enof aanwezige
wortels van bomen, wordt vervangen door gazon of kruidenmengsel. We hebben een klavermengsel
laten samenstellen; speciaal voor Roosendaal.

5. ls de schade van het openbaar groen in de gemeente Roosendaal in te schatten ivm de
hoogte van de inboet en hoe groot is deze schade? Graag een toelichting.

We hebben het aantal dode bomen inzichtelijk gemaakt. Uit de schouw bleek dat we minder dode
bomen hadden dan in 2021.

6. ls er in de budgetten die voor het openbaar groen beschikbaar zijn voldoende middelen
om deze inboet jaarlijks uit te voeren? Graag een toelichting.

Ja, de fínanciële middelen zijn voldoende aanwezig.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,
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